
Van: Toor van T.  

Verzonden: woensdag 20 april 2016 15:43 

Aan: GC-Commissie-buza 
CC: GC-Commissie-V&J 

Onderwerp: E-mailprocedure: verzoek brief kabinet over visumliberalisatie met Oekraine 
Urgentie: Hoog 

 
Aan de leden van de vaste commissie voor Buitenlandse Zaken 
i.a.a. leden vaste commissie voor Veiligheid en Justitie 
 
Geachte leden, 
Hierbij leg ik u het voorstel voor van het lid Ten Broeke om namens de commissie het kabinet te 
verzoeken de Kamer een reactie te sturen op de mededeling van de Europese Commissie van heden 
over visumliberalisatie voor Oekraïne. 
Graag verneem uiterlijk morgen, donderdag, voor 12.00 uur of u, namens uw fractie, met dit voorstel 
kunt instemmen. 
 
Theo van Toor  
Griffier 
vaste commissie voor Buitenlandse Zaken 
algemene commissie voor Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking 
Tweede Kamer der Staten-Generaal  

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag  
E T.vToor@tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl  

 
Van: Broeke ten J.H.  
Verzonden: woensdag 20 april 2016 15:11 

Aan: Toor van T. 

CC: Serphos, J. 
Onderwerp: Verzoek om e-mailprocedure 

 
Beste Theo, 

 

Zojuist verscheen op de website van de Europese Commissie de mededeling dat 

visumvrij reizen voor Oekraïners in gang zal worden gezet, aangezien Oekraïne aan alle 

voorwaarden zou voldoen: http://europa.eu/rapid/press-release_IP-16-1490_en.htm Dat 

de Europese Commissie hier positief over is wisten we natuurlijk al in december, maar nu 

het voorstel er ook daadwerkelijk ligt wil de VVD graag een reactie van het kabinet. 

Voldoet Oekraïne ook volgens het kabinet aan alle criteria? En kunnen we ook echt 

garanderen dat Oekraïne blijft voldoen aan alle criteria (met andere woorden: kunnen we 

goede monitoring garanderen?). De VVD betwijfelt namelijk of Oekraïne ook 

daadwerkelijk aan alle criteria (bijvoorbeeld op het gebied van bestrijding van corruptie 

en georganiseerde misdaad voldoet).  

 

Ik zou je derhalve willen vragen om bij de Vaste Kamercommissie voor Buitenlandse 

Zaken te inventariseren of er voldoende belangstelling is voor zo’n brief. Ook wil ik bij 

dezen alvast aankondigen dat ik, mits de Commissie mijn verzoek om een brief steunt, 

overweeg de brief gevolgd te laten worden door een feitelijkevragenronde (afhankelijk 

van de mate waarin de brief duidelijkheid verschaft over de kwestie). 

 

Groet, 

 

Han 
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